

## 國立中興大學 函

地址：40227臺中市南區興大路145號  
聯絡人：鐘盈佳  
聯絡電話：04-22840643  
電子信箱：jyinchia@nchu.edu.tw

受文者：國立雲林科技大學

發文日期：中華民國112年1月12日  
發文字號：興人字第1120600054A號  
速別：普通件  
密等及解密條件或保密期限：  
附件：如文

主旨：本校公開徵求第17任校長候選人，敬請惠予協助公告並推薦，請查照。

說明：

- 一、依據112年1月3日本校校長遴選委員會第1次會議決議辦理。
- 二、檢附徵求啟事如附件，相關遴選資訊請至本校首頁「校長遴選專區」（<https://www.nchu.edu.tw/preselect/>）參閱。

正本：公私立大專校院、中央研究院、國家科學及技術委員會、財團法人國家實驗研究院、財團法人工業技術研究院、財團法人中華經濟研究院、本校一級單位、校友總會

副本：本校校長遴選委員會、人事室

112/01/12  
10:10:53  
電子印章



## 國立中興大學徵求推薦第十七任校長候選人啟事

一、依據國立中興大學校長遴選委員會第1次會議決議，公開徵求推薦本校第十七任校長候選人；任期自112年8月1日起至116年7月31日止，得連任一次。

二、本校校長候選人之資格，應符合下列規定：

(一)候選人應符合教育人員任用條例第10條規定，具下列第1款各目資格之一及第2款資格：

1. 具下列資格之一：

(1)中央研究院院士。

(2)教授。

(3)曾任相當教授之教學、學術研究工作。

2. 曾任學校、政府機關（構）或其他公民營事業機構之主管職務合計3年以上。

(二)候選人於112年8月1日尚未滿65歲。（參見教育人員任用條例第33條）

三、本校校長候選人除應符合大學法及有關法律之規定外，並應具備下列條件：

(一)具高尚之品德及學術成就。

(二)具教育理念及行政能力。

(三)處事公正，超越政治黨派利益。

(四)候選人在當選後不得兼任黨政職務。

四、推薦人資格：

(一)中央研究院院士三人以上連署推薦。

(二)本校專任講師以上教師及研究人員、他校大專院校專任助理教授以上教師、學術研究機構助理研究員以上人員等各類人員(含已退休者)，合計三十人以上連署推薦。

(三)本校校友三十人以上連署推薦。

(四)遴委會舉薦。

五、候選人應檢附以下表件：

- (一)校長候選人資料表
- (二)校長候選人連署推薦表
- (三)校長候選人自我檢核表
- (四)蒐集個人資料告知事項暨個人資料提供同意書
- (五)校長候選人在大陸地區從事交流活動情形聲明書

六、前開表件請以電腦繕打列印並親自簽名後，併同相關附件於112年2月13日(臺灣時間)下午5時前，寄(送)達40227台中市南區興大路145號「國立中興大學校長遴選委員會收(人事室代收)」，逾時恕不受理。寄送後請以電話聯繫確認。電子檔案同時寄至本校聯絡人信箱(nchupsc@nchu.edu.tw)。推薦資料送達本會後，不得要求撤回案件。

七、相關資訊刊登於本校校長遴選專區 (<https://www.nchu.edu.tw/preselect/>)

本會聯絡資料如下：

聯絡人：李秀容組長、鐘盈佳組員

電話：04-22840302、04-22840643

E-mail：[nchupsc@nchu.edu.tw](mailto:nchupsc@nchu.edu.tw)

國立中興大學校長遴選委員會 啟

# National Chung Hsing University 17<sup>th</sup> Presidential Search Committee

## Announcement

I. National Chung Hsing University invites nominations and applications for the position of the President for a term of 4 years, starting August 1, 2023, to July 31, 2027, with the possibility of renewal.

II. Basic qualifications for presidential candidates :

Academic experience:

1. Possession of any of the following titles:

(1). Academician of the Academia Sinica;

(2). Full-Fledged Professor; or

(3). Teaching and academic research experience equivalent to a full- fledged professor.

2. Served as director/chair of public universities, government agencies (institutions), or other private institutions for a combination of minimum of 3 years.

Age : Under the age of 65 at the time of the inauguration.

III. Candidates for the Presidency shall, apart from complying with the University Act and other relevant regulations, fulfill the following requirements:

(1) Moral integrity and high academic achievement;

(2) Sound educational thoughts and administrative capacity;

(3) Sense of fairness and nonpartisanism; and

(4) Resigning from all partisan or governmental positions when elected.

IV. Qualifications for Referees:

(1) A minimum of 3 Academicians of the Academia Sinica jointly signed for the recommendation;

(2) A minimum of 30 full-time (or retired full-time) faculty members of colleges or researchers of academic institutions jointly signed for the recommendation;

(3) A minimum of 30 alumni of the National Chung Hsing University jointly signed for the recommendation;

(4) Recommendation by the 17<sup>th</sup> Presidential Search Committee of the National Chung Hsing University.

V. Candidates shall provide the following documents:

- (1) A list of personal data;
- (2) An original copy of the joint reference;
- (3) A self-checklist;
- (4) A written consent for collecting candidate's personal data and an agreement to provide those personal data; and
- (5) A declaration on the activities carrying out on Mainland China.

VI. The aforementioned documents must be sent by post to the following address by 17:00, February 13, 2023 (Taiwan Time). All forms and documents must be computer processed, printed, and sent with the applicant's signature. After sending the application, please make a call to the contact person of the National Chung Hsing University to reconfirm receipt of the application. Electronic files of the application must be sent by email to the contact person (nchupsc@nchu.edu.tw) before the deadline. Late submissions will not be accepted.

Mail address:

The Presidential Search Committee of the National Chung Hsing University, 145 Xingda Rd., South Dist., Taichung City 40227, Taiwan (R.O.C.)

VII. Relevant information can be accessed on the following website:  
<https://www.nchu.edu.tw/preselect/>.

For more information, please contact:

Vivian Lee or Sophie Chung

Tel: +886-2-22840302 +886-2-22840643

Email: nchupsc@nchu.edu.tw

The Presidential Search Committee of National Chung Hsing University